
Fra: Mona Smedsrud <mona.2436@gmail.com> 
Sendt: 6. februar 2017 14:32 
Til: Postmottak KLD 
Emne: Utvidet lisensfellingsperiode for ulv 
 
Nei, dette må dere ikke gjennomføre!  De få ulvene vi har trenger ro i denne perioden. Og flere av dem 
kan allerede være drektige. 
 
Undertegnede er hedmarking, bor like utenfor sona og vil at ULVEN SKAL FÅ LEVE. 
 
Mvh 
 
Mona Smedsrud, Vestre Sundvegen 79, 2436 Våler i Solør 
 
 


